
 

                                                                    Zápisnica 

 
zo zasadnutia 

Rady školy Gymnázia, Grösslingová 18, 811 09  Bratislava, 

  

konaného dňa 26.2.2024 o 17,00 hod 

 

 

Zasadnutie RŠ bolo zvolané prezenčne v zasadačke Gymnázia.  

 

Prítomní : Karina Cíleková Habšudová, Juraj Holiš, Samuel Almássy, Irena Seňanová, Juraj 

Štekláč,  Jozef Uhler, Radoslav Kováč,  Margita Medveczká, Júlia Zauková 

riaditeľka Viera Babišová ako hosť 

 

Neprítomní: Petra Hitková, Lucia Plaváková 

 

Zasadnutie rady školy zvolala predsedníčka Rady školy pozvánkou zo dňa 12.02.2024 s 

nasledovným programom :  

 

1. Otvorenie  

2. Prerokovanie návrhu počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie v školskom roku 

2025/26 

3. Prijímacie konanie prebiehajúce v školskom roku 2023/24 

4. Priebežná informácia o priebehu školského roka – výchovno – vzdelávací proces. 

Mimovyučovacie aktivity. 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

K bodu 1 – Otvorenie  

 

Predsedníčka Rady školy (ďalej len „RŠ“) otvorila zasadnutie RŠ, privítala prítomných, a 

skonštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov RŠ, a tak je RŠ uznášaniaschopná.  

 

 

K bodu 2 – Prerokovanie návrhu počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie 

v školskom roku 2025/26 

 

Riaditeľka školy predniesla návrh počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie v 

školskom roku  2025/26 v členení na jednotlivé študijné odbory. 

Návrh bol členom RŠ zaslaný mailom spolu s pozvánkou na toto zasadnutie. Tento návrh bol 

prerokovaný v Pedagogickej rade školy, ktorá k nemu nemala žiadne pripomienky, pretože počty 

tried maturantov, ktorí končia a počty tried prijímaných nových žiakov sú rovnaké, takže nie sú 

plánované žiadne zmeny ani v personálnom obsadení pedagogického zboru.  

 

Nasledovala diskusia, v ktorej pani riaditeľka vysvetlila, že tento návrh dáva na prerokovanie s 

predstihom, pretože budúci týždeň sú jarné prázdniny, po ktorých nasledujú písomné maturity, 

následne spracovanie prihlášok, prijímacie konanie, maturitné skúšky, takže až do začiatku júna 
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bude v škole hektický čas. Následne dala predsedajúca hlasovať o tomto návrhu uznesenia :  

Rada školy berie na vedomie Návrhy počtu žiakov prvého ročníka pre prijímacie konanie 

v školskom roku 2025/26, tak, ako boli predložené riaditeľkou školy a prerokované na 

Pedagogickej rade školy. 

Hlasovanie :  

Za :   9 -------------------------------------------------------------------------------------------------

Proti :   0 -------------------------------------------------------------------------------------------------

Zdržal sa :   0 -------------------------------------------------------------------------------------------------

Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  

 

K bodu 3 – Prijímacie konanie prebiehajúce v školskom roku 2023/24 

 

Riaditeľka školy informovala RŠ, že na dni otvorených dverí 16.11.2023 bolo cca 900 

uchádzačov a napriek tomu, že termín na podanie prihlášok je 20.03.202, už teraz je na školu 

prihlásený väčší počet žiakov, ako je možné prijať. 

Minulý rok spracovali viac ako 1100 prihlášok a na obdobný počet sa pripravujú aj tento rok.  

 

K bodu 4 – Priebežná informácia o priebehu školského roka – výchovno – vzdelávací 

proces. Mimovyučovacie aktivity. 

 

Pani riaditeľka doplnila informácie, uvedené v predchádzajúcich bodoch, týkajúce sa prípravy 

prijímacieho konania na škole, písomných a ústnych maturít, ako aj účasť profesorov gymnázia v 

maturitných komisiách na ostatných gymnáziách v Bratislave. Komplikáciou vo výučbovom 

procese je odchod pedagóga školy, prijatie nových pedagógov, a preto sa k 18.03.2024 bude 

meniť rozvrh vyučovania.  

V oblasti mimovyučovacích aktivít sa pripravujú prednášky z rôznych oblastí, ako napr. kurz 

prvej pomoci, prednáška z rôznych oblastí práva, týkajúcich sa dospievajúcich a mladistvých, ako 

aj z oblasti prevencie proti rakovine. V týždni od 10-14.6.2024 sú mimoškolské aktivity 

naplánované pre všetkých žiakov školy ( škola v prírode, exkurzie, výlety, plavecký kurz a pod.) 

 

K bodu 5 – Rôzne  

 

V rámci bodu rôzne predsedajúca informovala RŠ o podpore, ktorú Rada rodičov vyjadrila 

školským a študentským projektom ako Starší mladším a navrhla, aby sa Rada školy pridala k 

tejto podpore, prečítala návrh uznesenia v tejto veci. Členovia Rady školy ocenili prácu pani 

profesorky S. Martinkovičovej, ktorá zastrešuje realizáciu projektu Starší mladším.  

Prítomní pedagógovia vysvetlili, že prednášky v rámci projektu Starší mladším sú overované 

jednotlivými predmetovými komisiami, sú apolitické a vzdelávacie, a odborníci majú záujem 

prednášať našim žiakom.  

Prítomní rodičia ocenili tento nápad, prednášky sú veľmi zaujímavé a ich konanie na začiatku 

školského roka v prvom týždni je veľmi dobre naplánované.  

Pani riaditeľka uviedla, že mnohé iné školy, vrátane Prírodovedeckej fakulty, sa inšpirovali týmto 

projektom, a majú záujem ho realizovať.  

Po diskusii dala predsedajúca hlasovať o tomto uznesení :  

Rada školy sa pripája k rozhodnutiu Rady rodičov zo dňa 18.10.2023 a vyslovuje podporu pre 

školské a študentské projekty, ktoré sú vzdelávacie a apolitické, najmä projekt Starší mladším, a 



 3 

oceňuje nasadenie, čas, kvalitu prípravy a realizácie, ktorú do týchto projektov vkladajú učitelia 

a žiaci našej školy.  

Hlasovanie :  

Za :   9 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Proti :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zdržal sa :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  

 

 

 

K bodu 6 – – Záver   

 

Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a rokovanie ukončila.  

 

 

                                   Karina Cíleková Habšudová          

       

                                    predsedníčka rady školy    


